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PROTOKÓŁ Nr LII.2022 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia LII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 14 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

 

- nieobecny usprawiedliwiony radny Adam Sulima   

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy 

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad.  

 

Porządek obrad otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2022 roku oraz pozyskane środki na te 

zadania 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2022 rok 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 

– 2028 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej dz. nr 135/3 obręb Górzna, stanowiącej własność Gminy 

Złotów 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych w obrębie Górzna, Kamień, Radawnica, stanowiących 

własność Gminy Złotów   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej dz. nr 128/28 obręb Nowa Święta, stanowiącej własność 

Gminy Złotów  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części 

nieruchomości gruntowej dz. nr 239/7, w obrębie Nowy Dwór, stanowiącej własność 

Gminy Złotów   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu stanowiącej podstawę do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6, art. 

39 ust. 4 i ust. 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w szkołach podstawowych 

znajdujących się na terenie Gminy Złotów” 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Brzozowa) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Jaśminowa, ulica Różana, ulica Dębowa)  
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Pliszki) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Wesoła) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Złotów w obrębie wsi Blękwit 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w zakresie lokalizacji farmy fotowoltaicznej w rejonie miejscowości 

Klukowo    

25. Interpelacje i zapytania radnych  

26. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

27. Wolne wnioski i informacje 

28. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do proponowanego 

porządku obrad? Proszę o zgłaszanie. Oddał głos Wójtowi Piotrowi Lachowi. 

Piotr Lach – powiedział, chciałem jeszcze prosić Szanowną Radę o wprowadzenie do 

dzisiejszego porządku obrad następujących projektów uchwał. Pierwszy projekt dotyczy 

wprowadzenia uchwały dotyczących zmian. Zmiany uchwały w sprawie ustalania trybu 

udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania 

dotacji dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Złotów. Konieczność 

wprowadzenia tej uchwały uzasadniam wnioskiem, który wpłynął ze Szkoły Niepublicznej  

w Zalesiu. Związany ze wzrostem kosztów dowozu uczniów do szkoły. Wzrost dotacji ma 

pokryć koszty dowozu uczniów do tej placówki. Drugi projekt uchwały, którym zwracam się 

z prośbą o wprowadzenie takiego projektu. Jest to projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości lokalowej do mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów  

i wprowadzenie tej uchwały uzasadniam pilną potrzebą wprowadzenia do zasobu lokalu 

lokalowego Gminy Złotów, mieszkania, które no spełni standardy dla zamieszkania rodzin 

wielodzietnych i w zależności od analizy przez komisję mieszkaniową to mieszkanie będzie 

wykorzystane na tego typu cele. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby wnieść zmiany do porządku obrad? Nie widzę, skoro nie ma więcej zmian Drodzy 
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Państwo. Padła tu propozycja, żeby przedstawione zmiany przez Pana Wójta nie głosować 

tutaj blokowo tylko każdą po kolei. W związku z tym tak jak Pan Wójt tutaj zgłasza w takiej 

kolejności. Najpierw poddaję pod głosowanie zmianę dotyczącą wprowadzenia zmian do 

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystywania dotacji dla szkół oraz placówek wychowania 

przedszkolnego na terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

inne niż Gmina Złotów. Proszę bardzo, kto jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały do 

porządku obrad? Proszę o naciśnięcie. Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

Adriana Opłatek – powiedziała, wstrzymuję się.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, dobra, to ponawiam głosowanie, proszę bardzo, kto jest. 

Skasuj to Grzegorz. Proszę bardzo, ponawiam głosowanie w tej sprawie. Proszę bardzo, kto 

jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Zamykam głosowanie. Stwierdzam, iż w głosowaniu brało udział czternastu radnych. 

Czternastu radnych, jedenastu było za przyjęciem, za wprowadzeniem zmiany. Dwie osoby 

się wstrzymały, jedna osoba. Proszę odnotować sobie to w porządku obrad w punkcie 

dziewiątym tą zmianę i kolejny. Kolejna zmiana przedstawiona przez Pana Wójta do 

porządku obrad. Zmiana dotycząca wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości lokalowej. 

Jak tutaj jest? Nieruchomości lokalowej do mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów. Proszę 

bardzo kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Zamykam głosowanie. Stwierdzam, iż w głosowaniu brało udział czternastu 

radnych, wszyscy radni byli za przyjęciem zmiany. Stwierdzam, iż zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. Czyli dziewięć, dziesięć tak? Dziewięć, dziesięć dobrze.  

Porządek obrad, po wprowadzonych zmianach. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2022 roku oraz pozyskane środki na te 

zadania 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały  

w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego 

na terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż 

Gmina Złotów 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości lokalowej 

do mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2022 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 

– 2028 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej dz. nr 135/3 obręb Górzna, stanowiącej własność Gminy 

Złotów 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych w obrębie Górzna, Kamień, Radawnica, stanowiących 

własność Gminy Złotów   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej dz. nr 128/28 obręb Nowa Święta, stanowiącej własność 

Gminy Złotów  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części 

nieruchomości gruntowej dz. nr 239/7, w obrębie Nowy Dwór, stanowiącej własność 

Gminy Złotów   

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów  
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu stanowiącej podstawę do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6, art. 

39 ust. 4 i ust. 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w szkołach podstawowych 

znajdujących się na terenie Gminy Złotów” 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Brzozowa) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Święta (ulica Jaśminowa, ulica Różana, ulica Dębowa)  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Pliszki) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Wesoła) 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Złotów w obrębie wsi Blękwit 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w zakresie lokalizacji farmy fotowoltaicznej w rejonie miejscowości 

Klukowo    

27. Interpelacje i zapytania radnych  

28. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

29. Wolne wnioski i informacje 

30. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z tym, Drodzy Państwo, poddaję pod głosowanie 

porządek dzisiejszych obrad po uwzględnieniu wcześniej głosowanych zmian. Proszę bardzo, 

kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Zamykam głosowanie. Stwierdzam, iż w głosowaniu brało udział czternastu radnych, 

wszyscy radni byli za przyjęciem porządku obrad. 

 

- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
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Ad. 3 

 

  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu na stanowisku do spraw obsługi Rady i zwrócił się z pytaniem do 

radnych, czy zachodzi konieczność odczytywania protokołu? 

 

Radni uwag nie wnieśli – protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali sprawozdanie drogą mailową.   

 

Sławomir Czyżyk – powiedział Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między 

sesjami. Sprawozdanie Państwo otrzymaliście wraz z materiałami na dzisiejszą sesję. Myślę, 

że jeżeli są w formie pytań do Pana Wójta. W związku z tym proszę Drodzy Państwo 

otwieram w tej kwestii dyskusję. Proszę bardzo w formie pytań do Pana Wójta do 

przedłożonego sprawozdania, chyba że Pan Wójt chciałby uzupełnić swoje sprawozdanie, 

proszę bardzo, oddaję głos Panu Wójtowi. 

Piotr Lach – powiedział, Szanowni Państwo na komisjach już nie starczyło czasu, natomiast 

chciałem nawiązać jeszcze do spotkania, które odbyło się w Buntowie i dotyczyło, jakby 

inwestycji na drogach powiatowych. Było tam obecnych dwoje radnych i no w toku jakichś 

tam dyskusji oczywiście nikt nie kwestionuje stanu tych dróg. Zadeklarowałem, że 

rozważymy możliwość wsparcia tej inwestycji w jakimś bardzo podstawowym zakresie  

w postaci materiału, czy w jakiejś innej formie, żeby, chociaż systemem roboczym łącząc 

nasze siły z Powiatowym Zarządem Dróg, wykonać jakieś prace naprawcze na odcinku drogi 

z Buntowa w kierunku Krajenki. Oczywiście moje tutaj jakby deklaracje koncentrują się na 

terenie należącym do Gminy Złotów, ale taką deklarację złożyłem. Oczywiście z pełną 

świadomością, że decyzje w tym zakresie, które będzie trzeba podjąć, będą w Państwa 

kompetencji, ale biorąc pod uwagę tutaj sytuację na tych odcinkach drogi no myślę, że 

powinniśmy jakiś ruch w tym zakresie wykonać. Oczywiście tutaj decyzje w tym zakresie 

przed nami. Dziękuję bardzo. 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – sprawozdanie sanowi załącznik nr 3 do protokołu 
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Ad. 5 

 

Informację o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji 

otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

 

Sławomir Czyżyk – czy są jakieś pytania do Informacji? 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – chciałbym tylko powiedzieć, że w poniedziałek odbyło się Wspólne 

robocze, posiedzenie Stałych Komisji Rady, gdzie było szeroko dyskutowane i analizowane 

materiały przewidziane w planach pracy Komisji jak i również plany pracy Rady Gminy 

poszerzone również o materiały bieżące na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. 6 

 

Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, otwieram dyskusję, proszę bardzo. Zachęcam. Tak jak było 

powiedziane na dyskusji cieszę się, że to mówię, że po prostu te inwestycje drogowe 

największe bolączki nie tylko naszej gminy pewnie, ale i wielu innych gmin powoli to się 

posuwa wspólnie, jakby to powiedzieć razem z Powiatem udało się to zakończyć. Tutaj Pan 

Wójt inwestycje drogową dotyczącą Skic – Kleszczyna, wcześniej tam Nowy Dwór – 

Dzierzążnia. Także no powoli się pcha wiele tych dróg też emulsjonowanych tutaj na terenie 

Kleszczyny i oby teraz tylko się modlić, żeby po prostu nas kolejny raz nie zaskoczyła zima. 

Zima była łagodna, żeby po prostu no jak najmniej tych środków wydawać na bieżące 

utrzymanie dróg, odśnieżanie. Proszę bardzo. Nie ma chętnych. Informacja 

obszerna dziękuję. 

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 7  

Sławomir Czyżyk – powiedział, analiza realizacji inwestycji gminnych w 2022 roku oraz 

pozyskane środki na te zadania. Na Komisjach było zauważone, że zawsze tych kartek  

z inwestycjami przybywa zrealizowanych, w trakcie realizacji, to też również napawa tutaj 

optymizmem. Nie ma chętnych do dyskusji.  

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu 

otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt 

uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Złotowskiemu i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 
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- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.496.2022 

Uchwała Nr LII.496.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Złotowskiemu stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Złotów  

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do Uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla szkół oraz placówek 

wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów prowadzonych przez osoby fizyczne  

i osoby prawne inne niż Gmina Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział  

14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski   X  

7. Adriana Opłatek   X 

8. Alicja Bulawa   X   
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9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła    X 

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk   X  

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 10 radnych 

- przeciw – 2 

- wstrzymało się od głosu – 2 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.497.2022 

Uchwała Nr LII.497.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały w sprawie ustalenia 

trybu udzielania, rozliczania oraz zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji dla szkół oraz placówek wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Złotów 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Złotów stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zgody na nabycie nieruchomości lokalowej do mieszkaniowego 

zasobu Gminy Złotów 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie  

zgody na nabycie nieruchomości lokalowej do mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.498.2022 

Uchwała Nr LII.498.2022 w sprawie zgody na nabycie nieruchomości lokalowej do 

mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 rok 

otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt 

uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały budżetowej na 2022 rok. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   
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- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

- więcej dyskusji nie było  

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 rok z uwzględnieniem wcześniej 

przyjętych autopoprawek i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.499.2022 

Uchwała Nr LII.499.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2022 

rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2022 – 2028. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   
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7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 z uwzględnieniem wcześniej przyjętych autopoprawek  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.500.2022 

Uchwała Nr LII.500.2022 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2022 – 2028 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Złotów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2023 rok i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 



19 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.501.2022 

Uchwała Nr LII.501.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 

Blękwit stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej  

dz. nr 135/3 obręb Górzna, stanowiącej własność Gminy Złotów otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej dz. nr 135/3 obręb Górzna, stanowiącej własność 

Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   
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11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.502.2022 

Uchwała Nr LII.502.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

dz. nr 135/3 obręb Górzna stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych  

w obrębie Górzna, Kamień, Radawnica, stanowiących własność Gminy Złotów otrzymali 

radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w obrębie Górzna, Kamień, Radawnica, 

stanowiących własność Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 

radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.503.2022 

Uchwała Nr LII.503.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w obrębie Górzna, Kamień, Radawnica, stanowiących własność Gminy Złotów 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 16 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej  

dz. nr 128/28 obręb Nowa Święta, stanowiącej własność Gminy Złotów otrzymali radni  
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w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej dz. nr 128/28 obręb Nowa Święta, stanowiącej 

własność Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.504.2022 

Uchwała Nr LII.504.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

dz. nr 128/28 obręb Nowa Święta stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości gruntowej dz. 

nr 239/7, w obrębie Nowy Dwór, stanowiącej własność Gminy Złotów otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż części nieruchomości gruntowej dz. nr 239/7, w obrębie Nowy Dwór, 

stanowiącej własność Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 

radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   
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10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.505.2022 

Uchwała Nr LII.505.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 

gruntowej dz. nr 239/7, w obrębie Nowy Dwór, stanowiącej własność Gminy Złotów stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków  

i zasad korzystania z tych obiektów otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów i poddał pod głosowanie,  

w którym wzięło udział 14 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.506.2022 

Uchwała Nr LII.506.2022 w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 
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przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków  

i zasad korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowiącej 

podstawę do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do 

placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6, art. 39 ust. 4 i ust. 4a ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowiącej podstawę do ustalenia zwrotu rodzicom 

kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa  

w art. 32 ust. 6, art. 39 ust. 4 i ust. 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   
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10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.507.2022 

Uchwała Nr LII.507.2022 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

stanowiącej podstawę do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i 

uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 32 ust. 6, art. 39 ust. 4 i ust. 4a 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

dzieci i młodzieży uczących się w szkołach podstawowych znajdujących się na terenie Gminy 

Złotów” otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się  

w szkołach podstawowych znajdujących się na terenie Gminy Złotów”  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.508.2022 

Uchwała Nr LII.508.2022 w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w szkołach podstawowych znajdujących się na 

terenie Gminy Złotów” stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta (ulica 

Brzozowa) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   
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- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.509.2022 

Uchwała Nr LII.509.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta (ulica 

Jaśminowa, ulica Różana, ulica Dębowa) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic położonych w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   
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9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.510.2022 

Uchwała Nr LII.510.2022 w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Święta 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta (ulica 

Pliszki) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   
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3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.511.2022 

Uchwała Nr LII.511.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 24 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta (ulica 

Wesoła) otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.512.2022 
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Uchwała Nr LII.512.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Święta 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 25 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Złotów w obrębie Blękwit otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Złotów w obrębie Blękwit i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   
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13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.513.2022 

Uchwała Nr LII.513.2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Złotów w obrębie Blękwit stanowi załącznik nr 24 

do protokołu. 

 

Ad. 26 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w zakresie 

farmy fotowoltaicznej w rejonie miejscowości Klukowo otrzymali radni w materiałach na 

sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji. 

- dyskusji i pytań nie było 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w zakresie farmy fotowoltaicznej  

w rejonie miejscowości Klukowo otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie  

z zarządzeniem o zwołaniu sesji i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 

radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   
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4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  nieobecny   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LII.514.2022 

Uchwała Nr LII.514.2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w zakresie farmy fotowoltaicznej w rejonie miejscowości Klukowo otrzymali radni  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

 

Ad. 27 

Interpelacje i zapytania radnych.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

interpelację w formie pisemnej, ustnej? Jacek, to tam to na tym mówiliśmy co to tak 
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zrozumiałem na posiedzeniu Komisji. Dotyczące tam, żeby wystąpić do Lasów, to ma być 

oficjalnie w formie interpelacji, zapytania. To proszę to odnotować. 

 

Jacek Januszewski – powiedział, tak, więc wracając jakby do tego tematu chodzi o to, żeby 

zwrócić się do Lasów Państwowych, aby na terenie obrzeży między granicą lasu a drogą 

gminną, aby przyjrzały się Lasy stanu właśnie, jaki jest stan faktyczny, bo z moich obserwacji 

i częstych użytkowań tych dróg, wiem o tym, że bardzo często, jakby konar drzewa jest 

posadowiony w granicy lasu. Tak jest prawie zawsze. Chyba, że jakieś samosieje i takie 

rzeczy. Natomiast gałęzie z racji tego, że jest to ściana lasu mają dostęp do światła, 

samoczynnie wyrastają, wrastają w drogę i to bardzo często i już jest w tej chwili w takim 

stanie, że zwyczajnie uniemożliwia korzystanie z drogi i w wielu przypadkach kończy się to 

po prostu wjeżdżaniem drogi, jeżeli jest uczęszczana w pola rolników i to naprawdę jest 

nagminny przypadek bądź po prostu taka droga zwyczajnie przestaje istnieć zarasta i się 

degraduje i więc tutaj taka moja prośba interpelacja, aby wystosować pismo do Lasów 

Państwowych z prośbą o zajęcie się tym problemem. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 28 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, przechodzimy do punktu dwudziestego ósmego odpowiedzi 

na interpelacje, zapytania radnych. Myślę, że tutaj w imieniu Rady może i Wójt też się tam 

podpisze albo Pan Wójt, a my się podpiszemy pod tym. Wystosujemy odpowiednie pismo tu 

na wniosek kolegi radnego do Lasów Państwowych. Powiem tak żeby zinwentaryzować ten 

stan rzeczy, który tu kolega przedstawił na terenie całej gminy, bo sytuacja występuje też na 

terenie całej gminy no przedstawione tu przez kolegę. Tak? Dobrze. Na poprzedniej sesji nie 

było żadnych zapytań, interpelacji, więc punkt zamykam. 

 

Ad. 29 

Wolne wnioski i informacje.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo dla uczestników sesji otwieram dyskusję. 

Proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę kolega radny Bartłomiej Batko. 

 

Bartłomiej Batko – powiedział, tak jest. Chciałem tylko poinformować o tym, co się dzieje. 

Otóż w sołectwie w Dzierzążenku jest taka sytuacja, taka historia. Opowiem Państwu trochę, 

że jest dziewczynka o imieniu Sandra. Dziewczynka urodziła się z pewnymi dysfunkcjami, 
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między innymi ma zdiagnozowany autyzm, a autyzm jest taką chorobą, która często 

powoduje zamykanie się jakby danej osoby i akurat Sandra ma problemy z mówieniem.  

Są metody różnego typu rehabilitacyjne, które mają pozwolić, być może zacząć mówić 

Sandrze i w związku z tym, że znam bardzo blisko tę rodzinę postanowiłem jakoś tak 

wewnętrznie, że trzeba pomóc trochę Tej Sandrze. Ponieważ mama już nie może jej za bardzo 

pomagać, bo mama zachorowała na nowotwór i ma coraz większe problemy z tym więc 

pomyślałem, że potrzebna jest zewnętrzna jakaś pomoc wobec Tej pięcioletniej Sandry. 

Dlatego postanowiłem ruszyć pewne działania i zwróciłem się do paru osób, między innymi 

KGW z Dzierzążenka „Dziarskie Babki” bardzo żywiołowo zareagowały i odbyła się akcja 

sprzedaży pierogów w zamyśle o Świętach Bożonarodzeniowych najbliższych. Tylko 

powiem, że w ciągu pierwszej doby ogłoszenia, gdzie pierogi były wycenione na 1 złoty. 

Oczywiście cała kwota ma być przeznaczona właśnie dla Sandry. W ciągu jednej doby 

zostało sprzedanych 2500 pierogów. Zarezerwowanych. „Dziarskie Babki” stwierdziły, że już 

dalej nie dadzą rady prawdopodobnie ich lepić, więc już zatrzymały tą akcję. W związku  

z tym, że już ten sposób się wyczerpał, jakby teraz zwracam się do wszystkich tutaj Państwa  

o ile w miarę możliwości swojej będziecie mogli to, żebyście wsparli też tą akcję. Ona będzie 

miała różne jeszcze inne swoje obrazy. Zwróciłem się też do innych instytucji, być może, że 

Państwo się spotkacie z tą akcją pomocy dla Sandry. Czy to w formie jednorazowej jakiejś 

składki na jakąś zbiórkę, czy też w postaci 1% czy też dobrowolnej wpłaty na konto 

darowizny to po prostu w imieniu Sandry i swoim zwracam się do Państwa o taką 

ewentualnie pomoc. Dziękuję bardzo. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze radnemu. Myślę też, że każdy z nas 

przyłączy się do tej akcji jak najbardziej, a to, że tutaj jak kolega tak wspominał o tej akcji 

„Dziarskich Babek” z Dzierzążenka no to już nie raz wspominałem, że bardzo aktywne koło  

i reaguje praktycznie na każde wyzwania. Czapki z głów dla nich. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Proszę kolega radny Jacek Januszewski. 

 

Jacek Januszewski – powiedział, ja chciałbym tak szczerze mówiąc krótko. Jeżeli tylko 

nawiązać do dwóch tematów. Pierwszy, jeżeli chodzi o autyzm, to mam tu jakąś taką 

podstawową wiedzę i mogę tylko powiedzieć, że autyzm u dziewczynek jest bardzo rzadki. 

Natomiast, jeżeli wystąpił to jest bardzo mocny, bo on też jest stopniowany i jeżeli wystąpił to 

na pewno jest bardzo mocny. Na pewno tu jest bardzo potrzebna pomoc i to fachowa. Także 
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to do tego tematu. Natomiast taki lżejszy temat to ostatnio na Komisji wspominałem Wam  

o przedstawieniu, które ma się odbyć w Szkole w Radawnicy i dlatego chciałem tutaj też na 

forum jakby, żeby to poszło w eter, bo zmieniła się data, dlatego, że jest konflikt i to bardzo 

duży z wieloma z wieloma imprezami na terenie miasta. Zmieniamy z siedemnastego  

z soboty na osiemnasty na niedzielę i to będzie godzina najprawdopodobniej 16:30. Także, 

jeżeli ktoś się wybiera bardzo proszę zachęcam, to bardzo prosimy o zarezerwowanie sobie 

czasu na niedzielny wieczór. Bardzo dziękuję.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze. Proszę bardzo kto jeszcze  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przewidywany termin sesji, tak jak na Komisjach 

mówiłem, najbliższej sesji, to jest dwudziesty dziewiąty grudzień, okres międzyświąteczny. 

 

- więcej głosów nie było 

 

Ad. 30 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął LII sesję Rady Gminy Złotów. 

Obrady zakończono o godz. 937 

 

   Protokołowała                                                                                Przewodniczący Rady 

Magdalena Borsich                                                                              Sławomir Czyżyk 


